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VVD 18-05-2022
Vraag 1 Hoeveel subsidie heeft de gemeente ongeveer gekregen, van wie en 

waarvoor?

Antwoord 1 De gemeente ontvangt verschillende subsidies, bijdragen en 
specifieke uitkeringen van het Rijk, mede-overheden of andere 
organisaties. 
Deze hebben soms betrekking op meerdere jaren.
Het overzicht is als bijlage bijgevoegd.

Vraag 2 Zijn de subsidiemogelijkheden volledig benut? Leg uit. 

Antwoord 2 Naar onze mening worden de subsidiemogelijkheden volledig benut. 
De rijksoverheid maakt alle specifieke uitkeringen vooraf bekend, en 
hier participeren wij in, wanneer een regeling voor ons van toepassing 
is.
Verder informeren wij ons actief bij andere overheden en organisaties 
over de subsidiemogelijkheden.

CDA 18-05-2022 

Vraag 3 Bij de financiële toelichting staat vermeld dat het resultaat van ruim 
694K bijna 303K hoger uitvalt dan bij de 2e Firap geraamde 391K. In 
de 2e Firap staat echter een voordelig saldo genoemd van ruim 181K. 
Waarom is dat laatste getal niet overgenomen?

Antwoord 3 In de jaarrekening op pagina 7 is dit toegelicht. In de 2e Firap was de 
afgesproken onttrekking uit de algemene reserve voor het 
tweesporenbeleid à € 210.000 wel meegenomen, maar niet verwerkt 
in het saldo.

Vraag 4 Graag een aansluiting tussen de 181K en de 391K.

1 Een raadslid wendt zich tot de griffier met een verzoek om:
a. feitelijke informatie van geringe omvang;
b. inzage in of afschrift van documenten die openbaar zijn.

  De vragen worden door de griffie z.s.m. doorgezet naar afdelingshoofd (en ambtenaar).
  De vragen worden bij de griffie ingediend en in iBabs geplaatst (tenzij de auteur aangeeft dit niet te wensen). 



Antwoord 4 Zie ook de toelichting op pagina 7 van de jaarrekening en het 
antwoord bij vraag 3.

Saldo programmabegroting 2021 -32.530
Mutaties 1e Firap 109.672
Mutaties 2e Firap -258.582
subtotaal -181.440

Dekking tweesporenbeleid -210.000
Begrotingssaldo 2e Firap -391.440

Vraag 5 Heeft het bedrag van 340K voor wethouderspensioenen ook een 
doorwerking naar 2022? Zo ja, hoeveel? Zo niet, waarom niet?

Antwoord 5 Dit heeft geen doorwerking naar 2022. Jaarlijks (met de jaarrekening) 
wordt de nieuwe stand bepaald aan de hand van nieuwe actuariële 
berekeningen.

Vraag 6 De extra personeelslasten bedroegen 265K. Graag een verdeling over 
de kwartalen van 2021.

Antwoord 6 Het aanleveren van een verdeling per kwartaal is niet haalbaar vanuit 
de administratie, mede ook omdat in de salarislasten CAO-
aanpassingen zijn verwerkt met terugwerkende kracht.

Vraag 7 Waarom zijn de extra personeelslasten niet gerapporteerd in de 1e en 
2e Firap?

Antwoord 7 Bij de 1e en 2e firap hebben wij een inschatting gemaakt van de 
personeelslasten in combinatie met inhuurkosten.
Mede doordat de raad in juli 2021 heeft besloten om € 210.000 
beschikbaar te stellen voor continuïteit van de organisatie (spoor 1 bij 
zelfstandigheid van Scherpenzeel), heeft dit niet geleid tot melding in 
de 2 firaps.
Wij zijn ervan uitgegaan dat de budgetten hiermee per saldo 
afdoende zouden zijn.

Bij de 3e firap is gebleken dat de uitgaven van inhuur toch hoger 
waren dan wij eerder verwachtten. Dit heeft geleid tot een vermelding 
in de 3e firap. Omdat de 3e Firap niet als begrotingswijziging is 
vastgesteld, is er nu in de jaarrekening een toegelichte afwijking 
t.o.v. de begroting opgenomen.

Vraag 8 Dient obv deze extra personeelslasten de begroting 2022 aangepast 
te worden? Zo ja, met hoeveel? Zo nee, waarom niet?

Antwoord 8 Graag verwijzen wij naar de nog te verschijnen 1e financiële 
rapportage 2022.

Vraag 9 Wat is het verband tussen COVID -19 en het niet in uitvoering geven 
van een deel van het wegenonderhoud á 479K?

Antwoord 9 In de COVID-19-periode was het lastiger om met adviesbureaus goed 



te communiceren door dat dit op afstand moest en omdat er 
regelmatig mensen in quarantaine zaten.
Ook voor de uitvoering waren minder ploegen beschikbaar omdat 
deze teams in zijn geheel in isolatie moesten na een enkel 
besmettingsgeval.

Vraag 10 Wat voor effect hebben de hogere kosten voor specialistische 
personeelszorg op de begroting 2022?

Antwoord 10 We nemen aan dat u de kosten voor specialistische jeugdzorg bedoelt 
en hebben ook hier ons antwoord op gebaseerd.
De extra kosten in 2021 zijn deels een uitvloeisel van COVID-19 en 
daarmee waarschijnlijk niet structureel. Verder verwijzen we u naar 
de nog te verschijnen 1e Firap 2022.

Vraag 11 Waarom loopt het omzetten van de voorziening voor de 
onderhoudskosten van de Breehoek in een bestemmingsreserve via 
de resultatenrekening en niet rechtstreeks op de balans?

Antwoord 11 De boekhoudkundige regels schrijven voor dat mutaties in 
voorzieningen via het resultaat lopen en mutaties in reserves na 
resultaatbepaling.
Dit betekent dat mutaties in voorzieningen onderdeel zijn van het 
uiteindelijke resultaat, en dat toevoegingen en onttrekkingen pas 
daarna geschieden.
Mutaties direct op de balans zijn niet toegestaan.

Vraag 12 En omgekeerd voor de bestemmingsreserve afval?

Antwoord 12 Zie het antwoord bij vraag 11.

Vraag 13 Bij de 2e Firap werd gemeld dat het college dit jaar (dus 2021) nog 
een 3e Firap wilde aanbieden. Waarom is dat voornemen niet 
gerealiseerd?

Antwoord 13 In januari 2022 bent u door middel van memo op de hoogte gesteld 
over de 3e financiële rapportage 2021. Omdat het jaar 2021 was 
verstreken is dit niet meer als begrotingswijziging aan u aangeboden 
ter vaststelling.

Vraag 14 In de 3e Firap ( van begin 2022) werd een resultaat geprognotiseerd 
van ruim – 91K. Graag ontvangen we een aansluiting tussen dat 
bedrag en het uiteindelijke saldo van + 694K over 2021

Antwoord 14 Gezien het feit, dat de 3e Firap alleen als memo is aangeboden en niet 
als begrotingswijziging, zijn de cijfers van de 3e Firap ook niet 
verwerkt. Een aansluiting met het uiteindelijke resultaat is derhalve 
niet te maken.
De toelichtingen in de jaarrekening spitsen zich daarom ook toe op 
realisatie versus de door uw raad vastgestelde begroting en 
begrotingswijzigingen.

Vraag 15 De OZB-opbrengst m.b.t. niet-woningen viel in 2021 bijna 108k lager 
uit dan begroot. Wat is de doorwerking daarvan naar 2022? Of betreft 
het een “eenmalige” tegenvaller?

Antwoord 15 Op dit moment monitoren we effecten in 2022. Eventuele 



aanpassingen voor 2022 worden meegenomen in de 2e Firap. 
Mogelijke structurele effecten worden verwerkt in de Begroting 2023-
2026.

Vraag 16 In de jaarstukken zien wij geen overzicht van de gemaakte kosten 
i.v.m. het herindelingsdossier. Klopt dat?

Antwoord 16 Dat klopt.

Vraag 17 Graag een specificatie van de tgv dat dossier gemaakte interne en 
externe kosten.

Antwoord 17 In 2021 zijn kosten niet specifiek geoormerkt voor de herindeling. Een 
specificatie is daarom niet mogelijk.

VVD 19-05-2022
Vraag 18 De begroting van “P8 Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Stedelijke 

Vernieuwing” 2021 is bijgesteld van 4.374.527 naar 9.555.124. Wat ligt ten 
grondslag aan deze bijstelling?

Antwoord 18 Deze bijstelling heeft te maken met de actualisatie van de 
grondexploitatie. Dit heeft effect op zowel de lasten- als batenkant. 
De lasten namen toe van € 4,37 mln. naar € 9,55 mln. De baten 
namen echter ook toe van € 5.83 mln. naar € 10,26 mln.

Vraag 19 In de Risicoanalyse (Begroting 2021) in bijlage 3 staat de regel “P0 
Verontreinigingsincident riolering”. Dit bedrijfsrisico scoort “zeer 
hoog”. In de kop van de tabel wordt aangegeven dat een 
beheersmaatregel wordt beschreven indien een risico-score “hoog” of 
“zeer hoog” is. Wat is de beheersmaatregel voor dit risico?

Antwoord 19 De beheersmaatregelen betreffen het uitvoeren van het gemeentelijk 
waterplan en het uitvoeren van maatregelen tegen 
grondwateroverlast volgens het Grondwaterbeleid- en beheersplan.

Vraag 20 In het “Programma 3: Economie” (pagina 27) wordt aangegeven 
onder “Het faciliteren van kleinschalige bedrijvigheid.” en subthema 
“Het ontwikkelen van beleid voor werken-aan-huis.” dat dit niet van 
toepassing is. Waarom is dit niet van toepassing?

Antwoord 20 Omdat we het landelijk beleid volgen zijn hier geen specifieke 
gemeentelijke maatregelen nodig.



Bijlage: Overzicht subsidies

subsidieregeling/bijdrage van bedrag
COVID-19
Tijdelijke ondersteuning toezicht & handhaving JenV 20.270
Controle coronatoegangsbewijzen VGGM 26.080
Specif.uitkering ijsbanen en zwembaden VWS 224.668
Onderwijsvertraging 2021-2023 DUO 145.021
Overig
Tijdelijke impulsregeling klimaatadaptatie 2021–2027 gemeente Amersfoort 64.628
Opstellen transitievisie warmte RVO 20.660
Energieloket gemeente Ede 4.940
RES-activiteiten Food Valley 22.127
Energiebesparing provincie Gelderland 10.400
Zwerfafval Afvalfonds 11.351
Stimulering sport VWS 22.763
Sportakkoord 2022-2024 VWS 42.571
Preventieakkoord VWS 10.000
Onderwijsachterstandenbeleid DUO 91.611
Onderhoud monumenten provincie Gelderland 3.900
Instandhouding monumenten Rijksdienst Cultureel Erfgoed 2.626
Ontvlechting waterstromen Waterschap Vallei en Veluwe 19.000
Bijdrage
Fonds dorpsontwikkeling Scherpenzeel-Zuid Latei 115.275


